
Årsmöte Fjärdhundra Sportklubb 

Datum: 2019.02.03 
Tid: 19:00 
Plats: Mellevi 

§1 Mötets öppnande 
Ordförande Johan Engvall hälsar alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§2 Fastställande av dagordning 
Samtliga närvarande godkände dagens dagordning. 

§3 Val av ordförande samt sekreterare för mötet 
Ordförande för mötet valdes Johan Engvall samt Maria Hägglöf till sekreterare. 

§4 Val av två protokoll justerare, tillika rösträknare 
Robert Shyman och Regina Mård utsågs till protokoll justerare 

§5 Fråga om mötets behöriga utlysande 
Information om årsmötet har annonserats i Enköpingsposten, hemsidan, i sporthallen samt på 

sociala medier (Facebook). 

§6 Verksamhetsberättelser 
Huvudstyrelse: 

Huvudstyrelsen har stärkt varumärket FSK och blivit ett viktigt bollplank både för 

idrottsförbund och kommun, dessutom lyssnar man på vad vi har att säga, vi inhyser respekt. 

Under året har vi haft nio ordinarie styrelsemöten och några digitala möten för att kunna ta 

snabbare beslut. Vi har jobbat vidare med att vara en öppen förening där alla är välkommna. 

Vi anordnade en föreläsning med Nina Rung. Vi har vart Festkommittén behjälplig under alla 

dess arrangemang. Vi har jobbat med Leader småprojekt för att möjligen äska pengar till 

uppfrächning av utemiljö och cafeteria. Vi har bildat ett stort härligt gäng som spolar isen och en 

ny kontakt har tagits med rektorn och vi är försiktigt hoppfulla att skolan kommer använda 

rinken nästa år. 

Fotboll: 

2018 hade fotbollssektionen 8 lag i Seriespel, 6 på herdpojk och 2 flicklag. 

-Herrlaget spelade i division 7 V under ledning av Johan Ah&ius och Enrico Seeling. Herrarna 

slutade som 7:a i serien efter ett mycket fint spel under säsongen. 

-Herrlaget deltar även i Futsal division 2 Uppland och det slutade med kval till division 1 under 

våren. Tyvärr gick inte resultatet vår väg. De fortsätter i division 2 under hösten. 

-Vi arrangerade landslagets fotbollsskola för åldrarna 7-hår med drygt 50 deltagare. 

-Ungdomslagen har deltagit i några cuper blandannat EP-cupen och Valloncupen. 

-En domarkusr hölls av domaren Roger Alm, Östervåla. Denna var mycket lyckad och vi fick tack 

vare denna kurs mer än 10 nya ungdomsdomare som dömde alla 5-manna och 7-manna 



matcher under säsongen. 

-2 stycken 9-11 mannadomare utbildades genom förbundet för att ge rätt förutsättningar till att 

döma de 9-manna matcherna som genomförts under säsongen. 

Handboll: 

Handbollssektionen har under den gångna säsongen haft verksamhet enligt följande: 

* Herrlag div 3 

*5 ungdomslag i seriespel, samtliga handbollslag fullföljde sitt seriespel. 

* handbollsskola 

* en samordnare för domar/sekretariat samt kassör 

* alla ungdomslag spelade lrsta Blixten under april månad. Några av lagen har deltagit i 

Kopparcupen och Ravelli DM 

* 2 st ledare har gått förebyggande knäskador samt uppföljande/kompletterande 

tränarutbildning 

* i egen regi föreningsdomarutbildning 

* deltagit i förbundssekretariats utbildning samt distriktsfunktionär EMP 

* Stipendium Ossis Minnesfond delades ut till Handbollssektionen 

Festkommitn: 

Festkommittén 2018 har bestått av Kim Hägg, Robert Schyman, Maja Nenån, Simone 

Theodorsson, Anna Sager, Miguel Riera, Martin Lindblom, Johan Engwall samt Jonas Larsson. 
Några av oss var nya, några hade några år på nacken. 

Det första genomförandet var Valborg nere på Engwallen, trots ordentlig vind valde vi att tända 

brasan, som absolut inte var självklart. Räddningstjänsten ställde upp i år att tända brasan och 

minglade med besökarna. Johan Engwall höll tal och det sjöngs trevliga visor. 

I oktober annordnade vi gräsklipparrally i Vånga i samband med EMK:s"Allan Widens minne". 

Intresset var stort och fick många likes på sociala medier. Många ekipage var anmälda, tyvärr 

kom bara 4 till start av olika anledningar. Hundratals människor från publiken samlades runt 

banan. I och med att de var så få startande så var rallyt över mycket tidigare än vi räknat med. Vi 

fick höra att många kom försent som trodde det skulle hålla på längre. FSK:s maskot döptes 

efter rallyt och delade ut godis till barnen. 

Det störta under året för festkommitten är nu den årliga Zombierun som vi för tredje året 

anordnade med mycket rutin och ett mycket lyckat genomförande. Zombierun går att utveckla 

ännu mer och annonsera ännu mer på fler orter. Första året som vi hade en zombie i permobil. 

Vi sålde t-shirts, choklad, kaffe mm. 



Skidor och Friskvård: 

Barngymnastiken har haft 10 pass under våren och 10 pass under hösten, ca 20-25 barn har 
deltagit vid varje tillfälle. Platserna till Barngymnastiken har varit eftertraktade och har vid 
utannonsering tillsatts omgående. 

Cirkelträningen har haft ca 20 pass /termin med ca 10 deltagare. Under vår/sommar/höst har 
passen varit utomhus vid Fjärdhundra badet. 

Box/kondition har haft 2 pass/vecka under vår- och höstterminen, med ca 10 deltagare/pass. 

Under skidsäsongen har FSK haft skidåkare vid ett antal skidlopp och under Wasaloppet deltog 
några skidåker också. 

Innebandyn: 

A-LAG HERRAR SPEL I DIVISION 5 
A-laget består av omkring 25 aktiva licensierade spelare. Lagledare/tränare är Mikael 
Ferngren.Säsongen 2017/2018 vann A-laget serien i division 6 och laget har under hösten 2018 
spelat i division5. A-laget har tränat två gånger i veckan samt under 2018 spelat 23 matcher 
(varav 9 har spelats påhemmaplan). Laget har bjudit hemmapubliken på mycket spänning och 
dramatik. Laget har från och med jul 2018 planerat för att träna en gång i veckan p g a att för få 
spelare ser sig ha möjlighet att träna två gånger i veckan. 

POJKLAG FÖDDA 2008 — 2011_SPEL I PANTAMERA POJKAR BLÅ POOL 5 
Pojklaget består av omkring 25 aktiva licensierade spelare. Lagledare är Josefin Hedlund, Henrik 
Isberg (även tränare) samt tränare Thomas Ahlin och Mikael Karlqvist. Laget har under året 
spelat i Pantamera pojkar blå pool 5 (pojkar födda -09). Laget har börjat träna två gånger i 
veckan under hösten och de har spelat 18 matcher vid 9 poolspelstillfällen (varav 2 tillfällen varit 
på hemmaplan). Det har varit ett himla drag på träningarna och matcherna samt hög närvaro. 
Det har planerats för att delar av laget under 2019 spelar matcher i Knatteligan pojkar grön pool 
2 (pojkar födda -10) där spel sker tre mot tre + målvakt. Några ur gruppen har testat 
matchupplägget i en extrainsatt träningsmatch och det var ett kul upplägg som spelarna 
uppskattade. Detta innebär en möjlighet för framför allt de yngre spelarna att få 
matcherfarenhet och utvecklas genom att spela mot mer jämnåriga samt ha mer bollkontakt. 
Träningarna fortsätter att hållas gemensamt för hela gruppen två gånger i veckan. 

MOTION SPELARE I ÅLDRARNA 25 — 50 ÅR 
Motionslaget består av omkring 25 aktiva deltagare. Ledare/kontaktpersoner för aktiviteten är 
Martin Lindholm och Magnus Lundin. Motionslaget har tränat två gånger i veckan med närvaro 
mellan 8 — 18 st per träningstillfälle, tre deltagare har slutat under året men tio deltagare har 
tillkommit. En mycket uppskattad träningsform. Deltagarnas syfte med aktiviteten är att röra 
sig, ha kul, träffa nytt folk och ha skadefria pass. Eventuellt kommer det under 2019 kunnat bli 
någon uppvisningsmatch mot liknande konstellationer i andra föreningar. 

§7 Resultat- och balansräkning 
Resultat och balansräkning 



2018 gick vi med förlust, det resulterade i: 
-80.452kr vilket var väntat för året 2018. Dels med inverkan av mindre intäckter från folkspel 

samt att vi har gjort plus resultat året innan. 

§8 Föreningen firma, bank och postgiro 
Sammanlagda tillgångar: 
Kassa, På banken, Plusgiro 
447.110:-

 

Fordran på privatperson 240.593:-

 

§9 Revisionsberättelse 
"Vi har granskat årsredovisningen och bokföringen samt även styrelsens förvaltning i 

Fjärdhundra Sportklubb 817001-1285 för Januari 2018 t.o.m 31 December 2018. 

Det är styrelsen som har ansvar för räkenskapshandlingarn och förvaltningen och att 
årsredovisningslagen tillämpats vid upprättande av årsredovisning. Vårt ansvar som revisorer är 

att uttala oss om årsredovisningen baserad på de regler som följer av vår revision. När vi 

genomför vår revision gör vi det grundat på god revisionssed. Därmed är det centrala att 

årsredovisningen inte skall innehålla några väsentliga felaktigheter. Vi har genomfört ett 

stickprov på några räknenskapshandlingar för att säkerställa att brister i redovisningen inte 
förekommer vilket vi gjort på ett noggrant sätt. 

Årsredovisningen har upprättats på det sätt som följer av årsredovisningslagen och ger en 

rättvisande bild av föreningens resultat och ställning. Detta enligt god redovisningssed." Marina 
Eklöf Hofberg, Ralf Timmerman, 2019.02.01 

§10 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen den tid revisionen avser 
"Vi tillstryker att årsstämman fastställer resultaträkning och balansräkningen för föreningen och 

beviljar styrelsen ansvarfrihet för räkenskapsåret." Marina Eklöf Hofberg, Ralf Timmerman, 

2019.02.01 

§11 Fastställande av medlemsavgifter kommande år 2020 
Ett beslutom om medlemsavgiften tas att den fortlöper på 200kr per person under 2020. 

§12 Fastställande av budget för 2019 
Budgetförslaget för året 2019 beräknas ge ett underskott på -500kr. 

Intäkter 
Rallykorv, skidspår 1.500 kr 

Kiosk 90.000 kr 

Sponsring 80.000 kr 

Svenska spel 30.000 kr 

Fotbollsskola 28.000 kr 

Medlemsavgifter 125.000 kr 
Komunala bidrag 30.000 kr 



Statligt bidrag 80.000 kr 
Övrigt 10.000 kr 

Summa intäkter 474.500 kr 

Utgifter 

Startavgift, licens 80.000 kr 
Material 70.000 kr 

Domare 70.000 kr 
Kiosk 45.000 kr 

Plan och hallhyror 70.000 kr 
Skötsel gräsytor 20.000 kr 

Annonsering 22.000 kr 
Reklam och gåvor 3.000 kr 
Data 8.000 kr 

Redovisningstjänster 17.000 kr 
Tränare 10.000 kr 

Utbildningar 40.000 kr 

Lagaktiviteter 20.000 kr 
Summa utgifter 475.000 kr 

§13 Val av 
a) Ledamot 1 år: Robert Shyman 
b) Ledamot 2 år: Miguel Riera 
c) Ordförande 2 år: Martin Lindbom, Enrico Seeling 

§14 Val av två revisorer 
Marina Eklöf Hofberg samt Ralf Timmerman 

§15 Val av sammankallande i fotbollssektionen 
Enrico Seeling 

§16 Val av sammankallande i Handbollssektionen 
Regina Maurd 

§17 Val av sammankallande i innebandysektionen 
Monica Enqvist 

§18 Val av sammankallande i skid- och friskvårdssektionen 
Sara Svadling 

§19 Val av 
a) 
Kioskkomitt 

Johanna Hjelm 

b) 
bl.Nyckelansvarig 



Robert Schyman 

b2.Uthyrningsansvarig 

Maria Hägglöf 

c) 

Festkommiten 
Maja Nenzen 

d) 

Reklam- och sponsorkommitten 

Martin Lindbom 

e)  

Idrottsplatskommite 

Anna Sager, Sara Svadling 

f) 

Valberedning 

Vakant 

g) 
Medlemsansvarig 

Britta Jäderblom 

h) 

Kassa ansvarig 
Tina Karlqvist, Emma Sandelin 

i) 

LOK-stöds 

Annika Södergren 

j) 
Webansvarig 

Britta Jäderblom 

k) 

Klädansvarig 

Sektions ansvarig/ Sammankallande 

1) 

Vaktmästare 

Johan Engwall 

m) 

Fastighetsansvarig 

Johan Engwall 

§20 Övriga frågor och motioner 

Antagande av policy: 

a) Trafikpolicy 

b) Likabehandlingsplan 

c) Krispolicy 

Beslut tas om att antaga ovanstående policys och arbeta utifrån dem i föreningens sektioner. 



Justerare 

Robert Schyman 

Protokollför re 

Maria Hägg löf 

tuksA" 

Ordförande 

Johan Engyall 

   

Justerare 

Regina Mård 

För mer information om dessa se FSK's sida på laget.se . 

§21 Nästa möte 
Datum: 2020.02.02 

Plats: Mellevi 

Tid: 18:00 

§22 Mötet avslutas 
Mötets ordförande Johan Engwall avslutar härmed mötet. 
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